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SURT QUAN VOL 1 DIU LA VERITAT 

Mentre esperavem que es. nomenés_ 
nou jutge de pau, Ulldecona 

ha torna! a assistir a. un espectacle de demagógia per par! deis polltics, dona! que no han sabut 

escollir a temps un candidat o una candidata adequats al cárrec. Verilablement, el problema de 

l'elecció de jutge de pau no ha esta! per la mancanc;a de candidaturas, ja que en el seu moment en 

foren presentadas dues a l'Ajuntament: la de la senyora Maria Pietat Poy (titular) i el senyor Joan 

Josep Sans (suplen!), d'una banda, i la del doctor Ado~o Morales (titular) i la senyora Maria Pietat 

Callarissa (suplen!). Les dificultats han esta! d'altres. · Com ja sabeu, el primer entrebanc el posa 

!'ex-alcalde Jaume Antich, quan reclamava que l'elecció l'havia de realitzar el Ple i no el Tribunal 

Superior de Justfcia de Catalunya. El cap del Partil Socialista afirma que !'actual alcalde Raga s'havia 

deixat emportar per la comodita! i pel seu subconscient dictatorial a !'hora de demanar al Tribunal que 

escollís el candidat; Lluc Raga, per la seua banda, notificá que el seu caracter imparcial l'havia dut a 

prendre tal decisió, i s'afana a desmentir qualsevol signe polític en aquesta. 
' Ara que ja es coneixen els candidats podem dir que er cap socialista, Jaume Antich, volia equivocar 

(bé, aquesta és sempre la seua intenció), perqué tothom en aquest poble sap que la candidatura que 

hem anomenat primer (la de Maria Pietat Poy i Joan Josep Sans) és totalment apolitica, cosa que no 

es pot afirmar de la segona. Algú pot assegurar que Maria Pietat Poy i Joan Josep Sans pertanyen a 

algun partit? No, i qui ho tac;a menteix. 1 qué en diuen del doctor Morales i la seua substituta? Dones, 

Tothom parla 
de les festes 

un cop i"'"""®" kls dues 
festivitats de 1 

les comenta, tothom hi dlu la seua. 

Hi ha qui fes troba encertades, hi 

ha que tQt ho veu mal !et. Els 

representants del Partil Socialista 

van retraure al regidor xavier 

Martlnez que inclogués a la seua 

salutació al poble una enumeració 

deis acles que CuitUra Pf0IJ'lrava. 

Elts consideraven que no eren 

mérits que s'hagués de ccHocar. 

Com sempre, aquesta gent.. juga 

amb les paraules de manera que 

resulten engrescadofes: en les 

dectaracions a qué ens referim, si 

es pensen, s'hi mesclaven dues 

ceses ben diferents: l'lnten 

d'infonnació per IJ'lr1 de la 

regidoria de CuitUra (el regidor 

el primer és membre del comité 1ocal del Grup · d'lndependents, i la segona és militant de Martlnez 1 tot un equip de 

Convergencia. Ara hauriem de recordar al senyor Raga que va declarar com no havia promociona! ccf·laboradors) amb la merttortetat 

ningú (del seu partil, s'entenia) 

perqué ocupés el cárrec de jutge. 

Potser hi tenia més interessos deis 

que ens pensem. 

POPULUS 
Austeritat 

Si alguna es precisa en aquests moments, és que tothom 
Hem comprovat que també el 

s'aprete la corretja, per tal d'arribar a l'assoliment complet 
senyor Antich s'hi jugava alguna 

de les tites de Maastricht. Pero els ciutadans necessitem 
cosa; augmentar el seu prestigi i Ja d'uns models que puguem seguir: el govem de Madrid 

seua popularitat, encara .que per ª retana ¡ es retalla, la Generalitat ,¡;edueix d'aquí i d'alla 

aixó los necessari entorpir Ja tasca amb la finalitat de minvar les . despeses... Els nostres 

del jutjat, trancar la tranquil· lita! del ajuntaments també s'hi han d'apuntar; no poi ser que es 

poble i embrutar la cara de queden a un racó de la política que s'esta seguint a tot 

J'Ajuntament.. arreu. A Ulldecona, també hi demanem austeritat, i que es 

CONTINUA A LA PAGINA 3 mire d'eviter qualsevol mesura impopular . .._ 

o la vergonya deis resultats. És 

evident que lea actuaclons foren 

ccnseqüéncia del tena<; trebaH deis 

grups de rock iocals, peró el~ 

responsables de rorganització van 

ser els membros c!ll la regidoria a 

qué ens venim referinl Era a aixó 

al .que el regidor Martlnez feia 

menció al programa de lestes; 

peró lea seues paraules han volgut 

ser equivocades. Semb!a que ja no 

es recorc:len les redacclons de 

répoca socialista ... HI ha qui perd 

la memória ... Parises.c 
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Radio Ulldecona, usada de manera 
imparcial i política 

la popularitat que ara tenen. Pero és 

una popularitat artificial i constru'ida 

sobre unes bases prÓu fosques. La 

mentida, la rabia i l'espectacle els 

caracteritzen. Fins quan durara aixó? 

D'altra banda, va anunciar-se a 

l'emissora que' el Partil deis 

Socialistes havia compra! i havia 

venut loteria de Nada! a les Terres de 

l'Ebre. Quin és !'interés d'aquesta 

n6tícia? Que sapiguem que molla 

gent en compra, de participacions? 

Pera qui no,· 
sap llegir 

Sovint, les paraules deis 

polítics són deformades per 

!'oposició o excessivament 

considerades per part deis 

partidaris d'aquells. Ni una co

sa ni l'altra és bona. Al Cesar 

el que és del César, i a Déu el 

que és Déu. El comentari que 

seguidament anem a efectuar 

pot ser corrobora! per les de

claracions escrites del regidor 

de Cultura, Xavier Martlnez, al 

programa de les lestes del 

setembre d'enguany. 

Últimament, escoltar Radio Ulidecona 

sorprén. Cada vegada més el Partit 

Socialista l'esta utilitzant de manera 

partidista, o siga, que n'estan abusant 

sense miraments. Jaume Antich i el 

seu equip no veuen mai límíts per a 

les seues intervencions; fa resta de 

grups polítics són tallats amb 

qualsevol excusa o se'ls redueix el 

temps perqué hi puguen comunicar. 

Tothom sap que el taranna socialista 

en aquest poble és gairebé dictatorial, 

peró exemples d'aquesta mena 

acusen encara més la seua forma 

d'actuar i la seua forma de ser. Quan 

no aconsegueixen alió que es 

proposen o, simplement, alió que es 

creuen en el dret de tenir, de seguida 

enceten una campanya d'insults i de 

sabotatge que se serveix deis mitjans 

de comunicació que els són propis 

(revista, per exemple), pero també 

deis públics (Radio Ulldecona, en 

aquest cas). Tot els va bé per 

donar-se la raó, i així qualsevol tindria 

Ens pareix que aixó únicament els pot Abans, hem fet menció a certs 

anar bé a elis, que en trauran més o 

menys diners, pero les vides de la 

ciutadania no depenen d'aixó. 

Depenen deis pressupostos 

m1,micipals, del bon funcionament del 

jutjat de pau, de la concessió de 

móduls a l'institut, deis serveis que 

ofereix l'Ajuntament, del trebali, del 

fet que hi haja fabriques o no. Aixó, i · 

no els guanys monetaris del Partit 

Socialista, ens és important.. 

PACTE 

comentaris del regidor socia

lista Jordi Torren!, el qual va 

fer una lectura superficial d'a

quella salutació. Pero no fou 

l'únic !loe on relliscá Mireu: 

quan el regidor de Cultura es 

referia a les noves testes, acte 

segutt afegia que les anome

nava aixl perqué eren les 

primeres amb les quals comp

taven amb el seu pressupost i 

no amb el que !'anterior equip 

que encap9alava Antich deixá 

1, de fet, aqueMs mots no eren 

cap insult ni cap tipus de 

vergonya perqué aquesta gent 

s'haja posat com s'ha posat. 
Sovint ha estat qualificat de pacte i ningú no ho matisat. Pacte de dreta, se n'ha dit o, millor dit, és com l'ha f!nomenat No hi ha per a tant. Quan hom 

un deis partits d'esquerra d'aquesta vila. Potser no cal tant. Potser ni se li hauria de dir pacte i sf coHaboració,: és que 

set persones adultes no es poden avenir deixant de banda ideologies polftiques? Qué s'ha pact"J? Tu seras alcalde i 

no sap, no hauria de parlar-ne, 

i prou. Ara algú queda talment 

jo regidor de tal cosa. No només abcó: s'ha proposat una coHaboració continuada i ten~ entre uns representats com si no sabés llegir. ¡ ja és 

polltics escollits en unes eleccions democré\tiques. Els carrecs no serveixen de res si no es desenvolupen, si no es una gran vergonya. O'altres 

reafitzen. No és només un nom, és un treball. Aquesta gent que avui en dia conforma requip de govem de de- mostren ser uns desme

l'Aiuntament d'Ulldecona ha tingut per primer cop l'oportunitat de dert)ostrar que també és hé'tbil per poder gestionar, moriats, i ja és prou trlst veure 

per poder disposar o, si ho voleu en térmens super!ors, per poder manar. Aquestes set persones i els diferents equips el mal en altres i no en un 

que conformen les distintes regidories han corregut el risc de ser !'alternativa a un govem municipal perpetuat i mateix.c 

excessivament tancat en si matetx, corn va ser-ho el socialista. No vulguem veure-hi dreta: valorem el seu trebaU i 

navors decidim.c 2 



-Després del Ple del 4-XI, continuem sense jutge de pau 

El PSC en torna a dificultar l'elecció 
VE DE LA PÁGINA 1. 

Hi ha coses que clamen l'lnstitut d'Ulldecona, com desvetlar els interessos candidatura Morales-Calla-

justicia, i una d'elles és que 

el poble d'Ulldecona conti

nue sense jutge de p_au per

qué la manera d'actuar del 

grup socialista de la vila en 

dificulta l'elecció. Aixo no 

s'hi havia vist mai, i rear

men! aquesta gent esta 

acabant-se de retratar. A la 

página anterior, hi comen

tavem quines havien esta! 

les candidatures presenta

des i com Antich i els seus 

coHaboradors ens havíem 

enganyat a tots per tal que 

creg~éssem que els cul

pables de la situació eren 

els membres de l'equip de 

govem. Com veieu, tot ho 

aprofiten per tal d'embrutar 

la cara del nostre Ajun

tament. Uuc Raga, pero, en 

un moment precís no va 

ser ciar. Vosaltres ja ho 

sabeu. 

Ara tothom sap que no ha 

estat per motius polítics 

que l'equip de govem no 

féu passar l'elecció de 

titular pel Ple; pero Antich 

ha dit tot el contrari. El que 

no entenem és per qué 

s'han oposat tan rotunda

ment a la candidatura en

cap<;alada per Maria Pietat 

Poy Nada!, que ha estat 

sempre una persona dedi

cada al seu treball a 

tots sabeu. Amb més motiu 

ella, acostumada a relacio

nár-se amb papers i els 

organismes públics admi

nistratius, podia ·haver estat 

la jutgessa més adequada 

pera aquest poble. 

Bé, de fet, res no s'ha 

aclarit, i per tant no podem 

excloure cap possibilitat, tal 

i com tot es desenvolupa. 

Al Ple del mes de 

novembre, tampoc no s'hi 

ha aclarit res: el Partil 

Socialista addui"a incompa

tibilitats perqué el carrec 

recaigués en fa Sra. Maria 

Pietat Poy, dona! que és 

funcionaria de fa Generafi

tat de Catafunya. El que 

ells voldrien és que, final

ment, el nou titular fos el 

doctor Morales, i ara direm 

quins motius hi ha darrera 

d'aquest interés: fa ideolo

gia del doctor, que és pro

per al socialisme, i aixo 

qualsevol persona que vis

ea a Ulld.econa ho sap, no 

és cap cosa nova que ho 

escriguem aquí. Per qué el 

senyor Jaume Antich, tan 

legal i tan preocupa! que 

les coses es fessen com 

calia, s'atrevi a dir pública

ment que els motius que 

l'obligaven a actuar com 

actuava eren precisament 

ocults de l'equip de go

vem? Simplement, perqué 

aquest polític (si és que se'I 

poi anomenar així) no té 

cap yergonya. Dient aixo, 

carregava els neulers sobre 

els lndependents i desviava 

l'atenció de tothom sobre 

l'equip de govem, ates que 

Morales ha participa! de les 

activitats i de la candida

tura d'aquest grup polític 

(UGI). Pero el metge és 

deis que li són afins! 

Potser ara s'entén més que 

s'haja dificulta! tant l'elec

ció del titular del Jutjat de 

pau per part del PSC: o és 

la persona que ells volen o 

aquí no ho és ningú, tal

ment com en una dictadura 

(comportament que tampoc 

ens és nou). Pero ells, els 

socialistes, han de recordar 

que Morales també treballa 

per a la Generalitat, per 

tan!, es !roba en idéntica 

situació que la Sra. Poy. A 

més, tan! Morales com la 

seua substituta, la senyora 

Maria Pietat Callarissa, són 

membres de grups polítics i 

hi militen, la qua! cosa esta 

prohibida rotundament per 

la legislació als qui vulguen 

accedir al carrec de jutge 

de pau. O siga, que doble 

incompatibilitat per a la 

rissa. 1 que recorden (cosa· 

que ells obvien sempre) 

que la llei és la mateixa per 

a tothom; ho direm més 

ciar: fa escassos anys, la 

senyora Maria Isabel López 

va accedir al carrec de 

jutgessa suplen!, i aixo que 

era (i és encara avui) 

mestra del coHegi d'Ullde

cona. Com tots entendreu, 

el carrec li era incompatible 

amb el seu treball, pero 

llavors aquesta gent va 

callar-ho perqué els interes

sava que una persona 

propera al seu partil mari

posegés pel jutjat (i passés 

el que ha passat: tractes de 

favor, .i etcétera, etcétera, 

etcérera). 1 no us enga

nyem: la Sra. López fou re

gidora pel partil d'Antich. El 

que ara s'hauria de qües

tionar és fins a quin punt 

aquesta mestra no s'ha 

busca! un problema per la 

manera d'actuar d'unes 

persones amb les quals va 

col-laborar. Pero aixo a 

Antich li és igual mentre ell 

!inga el protagonisme d'a

questes Ftecetats. Antich, 

un senyor que hauria d'anar 

callan!, si no vol tenir més 

problemes deis que ja té, 

pero aixo ja us ho explica

rem al proxim número.3 
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El Cofrellengua va arribar fins a Ulldecona. Una altra.vegada s'ha tornat a demanar perla unitat de lá 
llengua catalana. Seguidament a l'acte, el professor de la Universitat Revira i Virgili Pere Navarro va 
pronunciar una acurada conferencia de la qual va valorar la notable assisténcia. Que tothom aprenga 
que la llengua que es parla des de Salses a Guardamar i de Fraga a l'Alguer és només una. Ja 
valdria que ens deixem de secessionismes lingüístics .• 

La festivitat de sant Lluc ha passat, hem tingut tira i activitats ... Comencen les valoracions de les 
testes del setembre i de les de !'octubre ... Es prepara el nou Pare de Nada! 1996 ... Ningú no s'atura. 
Esperem iHusionats que tot vaja endavant.. 

S'obre !'Oficina de Turisme d'Ulldecona, pero ningú no sap quines són (o quines van a ser) les seues 
funcions. Que es poden explicar? Vol ser l'organ encarregat d'alguna campanya per atraure-hi el 
turisme o, per contra, el vol conservar? A Ulldecona, no n'hi ha, de turistes. Aclariments ...• 

Quan sortira la revista de l'Ajuntament? A sant Lluc, a Nada!, potser a Setmana Santa? Tothom té 
dret a ser informat de forma.imparcial de les activitats municipals, deis temes debatuts als Plens, deis 
temes d'actualitat. Mentrestant, només .es mengen les enverinades notícies que apareixen als 
paperets de certs partits polítics i, és ciar, la gentes confon. Si qui dirigeix "Ulldecona" no se'n pot fer 
carrec, que la cedisca a alguna altra persona. De teta manera, s'hi hauria de posar remei.. 

Com hi ha persones que no saben usar les paraules, 
s'evidencien grollerament. Mireu, el regidor Jordi Torrent 
(del Partit Socialista) va escriure que una cosa és que la 
gent perda la temor d'anar a l'Ajuntament i una altra és 
que es perda el respecte per l'Ajuntament. Ara, segons 
aquElst regidor, el que el poble perd és el respecte. Us 
adoneu que per primera vegada ells han reconegut que 
el que se sentia per l'Ajuntament era por? Pero, veritat 
que tanibé veieu que els socialistes centonen térmens: 
com ells no hi manen, consideren que el poble no sent 
respecte per l'Ajuntament; si ho fessen, allo que és temor 
s'entendria com un respecte. Mals raonaments són 
aquests, o males formes d'expressar-se .• 

Col·laboració 

ÚLTIMA HORA 
Al "Nou Diari" del dia 3 de novembre, hi 
ha torna! a aparéixer una notícia sobre 
el Jutjat de pau: s'hi anunciava que el· 
grup municipal del PSC proposaria una 
meció al Ple per tal d'aclarir les cir
cumstancies que avui en dia s'hi donen. 
Com ja sabeu, no van arreglar-hi res; 
millar dit, va ser al contrari, que ara no 
en tenim, de jutge de pau, després de 
quatre meses d'haver estat presentada 
a !'alcalde la dimissió de Cati Brusca. El 
diari apuntava que "es dóna la circums
tancia que les dues candidatures han 
estat rebutjades perqué els candidats 
són incompatibles per exercir el carrec, 
donat que són funcionaris". Aquí, prou 
que ens hi hem dedicat per tal que en 
sabésseu la veritat. 
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